
¿If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative ¿The itinerary are subject to the final discretion of the local land operator.¿During major events / trade shows / peak season,   accommodation may not be in the city mentioned .

Day 1 Kuala Lumpur / Transit City MOB

Assemble at KLIA for your fight to Capital of Azerbaijan- Baku via transit 
city. 

Day 3 LB DBaku / Absheron Peninsula /
Gobustan / Baku

A short drive will take you to Yanar Dag (Burning Mountain) at Abesheron 
Peninsula – a 116-meter hill situated atop a pocket of natural gas that 
continuously erupts into flames. The next stop will be Ateshgah (Fire 
Temple of Baku),  it located in the village of Surakhany. Continue head to 
Gobustan National Park, will stop at Bi-Bi Heybat Mosque for photo stop. 
After that will proceed to Gobustan, visit Open Air Museum and Mud 
Volcanoes. After that enjoy Traditional Azerbaijan Show at restaurant.

Day 4 LB DBaku / Shamakhi / Sheki

Head to Shamakhi – is an Ancient Azerbaijan City. A residence of Shirvan 
Dynasty it is by right considered one of the most beautiful cities of the Orient 
. The main landmark of the city is Diri Baba Museum,Yeddi Gumbaz 
Complex and Juma Cathedral Mosque. You have a chance to walk along 
the square. Later proceed to Sheki - set in a picturesque mountain area from 
Baku “Also a Beautiful Village”. The most famous sight in Sheki is the Sheki 
Khans Palace (UNESCO World Heritage Site), featuring incredible 
craftsmanship and built without using a single nail. 

第比利斯圣三一大教堂
Tbilisi Holy Trinity Cathedral

第比利斯圣三一大教堂
Tbilisi Holy Trinity Cathedral

Day 2 Transit City / Baku
Upon arrival at Heydar Aliyev International Airport in the afternoon. Proceed 
to a sightseeing tour of Baku: view the Old Town and Modern Part : Palace 
of Shirvanshahs & Maiden Tower (UNESCO World Heritage Site), 
Heydar Aliyev Center, Parliament House, Turkish Mosque, Hazi 
Aslanov Monument, and more. Following this, continue to visit Mountain 
Park to enjoy a panoramic view of the Caspian Sea and the Flame Towers.

- DMOB

Transfer to Ananuri, visit Ananuri Fortress, is a  Castle Complex on the 
Aragvi River. After that, pass by Zhinvali Dam (Photo Shop), is a 
Hydroelectric Dam, on the Aragive River . Continuing the route to Kazbegi 
sightseeing and visits to : Gergeti Trinity Church（included 4WD ride ） is 
located near settlement stapantsminda, on the Gergeti Mountain , one of the 
highest and most beautiful peaks of Caucasus and is the only cross-cupola 
church in Khevi province. After that, enjoy dinner with Folk Show . 
*Subject to weather condition for Gergeti Trinity Church*

Day 8 Tbilisi / Sadakhlo / Yerevan
At the morning will through the Sadakhlo (Armenia Border) to Armenia. 
Continue head to Haghpat Monastery, it is a Medieval Monastery Complex 
in Haghpat (Unesco World Heritage) and continue our jounery to Lake 
Sevan & Sevanavank Monastery. After that head to Yerevan – Capital City 
of Republic of Armenia .

Day 11 B L DTransit City / Kuala Lumpur

Arrive home with all sweet Memories of Caucasus. 

MOB

Day 7 Tbilisi / Ananuri / Kazbegi / Tbilisi  LB D

LB D

Day 9 Yerevan / Garni / Etchmiadzin / Yerevan

After Breakfast will proceed to Garni and visit Garni Pegan Temple & Garni 
Gorge. After that continue to Geghard Monastery, it is a medieval 
monastery in the Kotayk province of Armenia . After Lunch , head to 
Etchmiadtzin and visit Etchmiadtzin Cathedral is the mother church of the 
Armenian Apostolic Church, located in the city dually known as Etchmiadzin.

LB D

Day 10 Yerevan / Khor Virap /
Yereven / Transit City

After Breakfast ,proceed to Khor Virap and visit Khor Virap Monastery, the 
monastery was host to a theological seminary and was the residence of 
Armenian Catholicos. Continue to Yerevan City Tour- Cascade Monument, 
The Opera House and Republic Square. After dinner and transfer to 
Zvartnots International Airport. End Tour.

LB D
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Day 5 LB DSheki / Lagodekhi / Signaghi / Tbilisi

At the morning, will through the Logadekhi Georgia Border (Remark: 
Minimize your bag (One Luggage). All paxs have to carry own luggage 
across the Border  to Georgia. Continue head to Sighnaghi-City of Love, 
visit Bodbe Monastery and Holy Spring named after Saint Nino – a female 
evangelist from Cappadocia. Pass by Kakheti region and have a chance for 
Wine Degustation. 

After breakfast will start enjoy the Tbilisi  city tour -the capital of Georgia: Old 
town Metekhi, Monument Of King Vakhtang Gorgasali, Abanotubani, 
Narikala Fortress (Included Panoramic Cable Car), Bridge of Peace， 
Rustaveli Avenue, and more. In afternoon continue our journey to 
Mtskheta (UNESCO World Heritage Site) - visit Jvari Monestery  

Day 6 Tbilisi / Mtskheta / Tbilisi  LB D

and Svetitskhoveli Cathedral, is one of the most sacred places in 
Georgia. After that continue to Ananuri, is a castle complex on the Aragvi 
River in Georgia, about 45 miles from Tbilisi.
*Cable car is subject to maintenance closure or weather condition*



第 1 天 吉隆坡 / 中转城市 机上用餐

乘搭豪华客机前往阿塞拜疆首都---巴库途径中转城市。

11
天

8
晚 神 秘 高 加 索 之 旅

• 倘若原定的景点不对外开放，将由其他景点取代。   • 以上的景点先后顺序可根据具体的情况有所调整。    • 在主要节日，商业展览，旅游旺季期间，住宿酒店可能需要安排在另一个城市。

联络方式 Contact : 价格 Price : 出发日期 Departure Date :

第 3 天  早 午 晚巴库 / 阿布歇隆半岛 / 戈布斯坦 / 巴库

启程前往阿布歇隆半岛的亚纳尔达格（火焰山）- 一座116米高的山
丘，位于一个天然气口顶部，不断喷发出火焰。下一站将是阿斯特加
火神庙（巴库火神庙），它位于Surakhany村。接着继续开往戈布
斯坦国家公园，将停留比比海巴特清真寺拍照留念。过后出发前往
戈布斯坦，参观露天博物馆和泥火山。晚上前往餐厅享用晚餐和欣赏
亚塞拜疆传统表演。

泥火山
Mud Volcanos
泥火山
Mud Volcanos

狄日巴巴博物馆
Diri Baba Mausoleum
狄日巴巴博物馆
Diri Baba Mausoleum

火焰山
Yanar Dag 
火焰山
Yanar Dag 

汗王宫殿
Sheki Khans Palace
汗王宫殿
Sheki Khans Palace

第 2 天 - 晚中转城市 / 巴库 

下午抵达海达尔阿利耶夫国际机场。前往巴库市区游：主要参观旧城
区和现代部分，希尔万沙宫殿和少女塔（世界文化遗产）、盖达尔
阿利耶夫中心、国会大厦、土耳其清真寺和哈齐阿斯拉诺夫纪念
碑等。尔后继续游览高山公园，远眺里海和火焰塔。

机上用餐

第 4 天  早 午 晚巴库 / 沙马基 / 舍基 

驱车前往沙马基，是一座古老的阿塞拜疆城市。希尔万王朝的住宅被
认为是东方最美丽的城市之一。这座城市的主要地标是狄日巴巴博物
馆，艾迪古玛陵墓和Juma大教堂清真寺, 您将有机会沿着广场散
步。之后前往舍基  - 坐落在巴库一个风景如画的山区有着“又一个美
丽的村庄”的号称。 其中最著名的景点是汗王宫殿 (世界文化遗产),
拥有令人难以置信的工艺，并且不使用一颗钉子来建造。

第 7 天 早 午 晚第比利斯 / 阿纳努里 /卡兹贝吉 / 第比利斯

驱车前往阿纳努里, 参观阿纳努里堡垒，这是阿拉格维河畔的城堡群
。途径日恩瓦利水库，继续前往卡兹贝吉观光旅游包括参观：格格蒂
圣三一教堂（包括四轮驱动车），位于高加索地区最高和最美丽的山
峰之一 。格格蒂山上的定居点斯特潘茨明达附近，是唯一的交叉点的赫
维省教堂。之后，享用晚餐并欣赏民俗表演。
*格格蒂圣三一教堂受维修关闭或天气状况*

第 11 天 早 午 晚中转城市 / 吉隆坡

带着美好的回忆抵达家园。

机上用餐

第 8 天 第比利斯 / 萨达赫洛 / 埃里温

早上将通过萨达赫洛 (亚美尼亚边界)，入境亚美尼亚。过后继续前往
哈格帕特修道院，它是位于哈格帕特（联合国教科文组织世界遗产）
的中世纪修道院建筑群。然后继续我们的旅程前往参观塞凡湖和塞凡
湖修道院。之后驱车前往埃里温-亚美尼亚的首都。

第 9 天 埃里温 / 加尼 / 埃奇米阿津 / 埃里温

早餐后前往加尼参观加尼神庙和加尼谷。尔后继续前往参观格加尔德
修道院，格加尔德修道院在基督教历史悠久的亚美尼亚中也算是建造较
早的修道院。午餐后，前往埃奇米阿津并参观埃奇米阿津大教堂，它
是亚美尼亚使徒教会的母堂，位于这座埃奇米阿津的城市。

第 10 天 埃里温 / 霍尔维拉普 / 埃里温 / 中转机场

早餐后将前往霍尔维拉普和参观霍尔维拉普修道院。这座修道院是亚
美尼亚重要的宗教圣地之一。午餐后继续前往埃里温城市游览-喀斯喀
特纪念碑、歌剧院和共和国广场。晚餐后前往兹瓦尔特诺茨国际机场
。结束旅程。

第 6 天 第比利斯 / 姆茨赫塔 / 第比利斯

早餐后将开始城区游：梅特希旧城区、瓦赫坦戈尔加萨利国王纪念
碑、古浴场、纳里卡拉堡垒（包括全景缆车）、和平桥和鲁斯塔
韦利大道等。午餐后将前往姆茨赫塔（世界文化遗产）——参观十字
修道院和生命之柱主教大教堂，这是格鲁吉亚最神圣的地方之一。接
着继续前往阿纳努里，是格鲁吉亚阿拉格维河上的一座城堡建筑群，距
离第比利斯约 45 英里。
*缆车受维修关闭或天气状况*

 早 午 晚

亚塞拜疆
/ 格鲁吉亚
/亚美尼亚

第 5 天  早 午 晚舍基 / 乔治亚 / 西格纳吉 / 第比利斯

当天早上，将通过乔治亚（备注：格鲁吉亚边界、尽量缩减行李/一个
行李）旅客必须携带自己的行李越过边境，入境格鲁吉亚。接着前往
西格纳吉-爱之城，参观博德贝修道院和以圣尼诺为名的圣泉 - 一位
来自卡帕多西亚的女性传道者而闻名。经过卡赫蒂区，您有机会品尝
当地葡萄酒。

早 午 晚

早 午 晚
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